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Sprawozdanie ze Zgromadzenia Służb Regionu AA Białystok-2.09.23 w Augustowie 

 

1- Przywitanie zgromadzonych przez rzecznika i przedstawienie się z podaniem pełnionej służy.  

- Ogółem w spotkaniu uczestniczyło 24 osoby z prawem głosu.  

Po pierwszym punkcie padło pytanie do służb Regionu, czy czują potrzebę i czy odwiedzają poszczególne 
Intergrupy?  
 
- Wypowiedzieli się wszyscy obecni służebni regionu (5 z 6, sekretarz/łącznik ds. internetu, koordynator PIK-u, 

skarbnik regionu, rzecznik regionu, koordynator ds. AA w ZK i AS. 

2- Sprawozdania służb regionu 

- Sprawozdania ze swojej służby, które wcześniej zostały przesłane na adresy poczt elektronicznych wszystkim 

służbom w regionie uzupełnili i na skierowane do nich pytania odpowiedzieli: delegat KSK (KIP), delegat KSK (KLiP), 

delegat KSK (KO), sekretarz/łącznik ds. internetu, koordynator PIK-u, skarbnik regionu, rzecznik regionu, 

koordynator ds. AA w ZK i AS 

3- Omówieni rekomendacji: 

a) Rekomendacja w sprawie rozdzielenia służby łącznika ds. internetu/sekretarza i powołanie służby sekretarza 

archiwisty.? (powołanie Zespołu Zadaniowego ds. Archiwum Cyfrowego Regionu AA Białystok). 

- temat rozdzielenia służby łącznika ds. internetu/sekretarza i powołanie służby sekretarza archiwisty zostaje 

przesunięty do czasu, zakończenia prac Zespołu Zadaniowego ds. Archiwum Cyfrowego Regionu, nad powołaniem 

którego rozmowy kontynuowane będą na najbliższym zgromadzenie wyborczym w Ełku. Czy będą osoby chętne do 

prac w takim zespole, jaki będzie ewentualny efekt finalny prac zespoły, jak będzie wyglądała późniejsza strona 

techniczna aktualizacji archiwum? to niektóre czynniki które będą brane pod uwagę przy rozmowach nad potrzeba 

powołania nowej służby i rozdzieleniem już funkcjonującej.  

b) Rekomendacja w sprawie zmiany terminu Zgromadzenia Wyborczego Regionu na (propozycja Listopad). 

- w wyniku dyskusji i rozważeniu kilku podanych terminów, ostatecznie przyjęto, że termin Zgromadzenia 

Wyborczego Regionu powinien być ustalony na 3 sobotę listopada. 

c) Rekomendacja w sprawie powołania Zespołu Zadaniowego ds. Opracowania Historii Regionu AA Białystok. 

- Zauważono, że opracowaniem historii naszego regionu mógłby zająć się zespół, nad powołaniem którego 

wcześniej dyskutowano i powoływanie kolejnego, raczej nie ma sensu.  

4- Delegowanie służebnych na Ogólnopolskie Warsztaty: 

a) Ogólnopolskie Warsztaty Rzeczników Regionów i Intergrup - 29.09-01.10.23 

- Mikołaj IG Białostocka i Mariusz IG Pojezierze. 

b) Ogólnopolskie Warsztaty Informacji Publicznej - 27-29.10.23 

- Edek delegat KSK (KIP) i Mariusz IG Białostocka. + psycholog z ZK w Czerwonym Borze. 

c) Ogólnopolskie Warsztaty Skarbników - 6-8.10.23 

- Mariusz IG Wschód i druga delegowana osoba do ustalenia? 



d) VII Ogólnopolskie Warsztaty Niesienia Posłania AA do Zakładów Poprawczych i Współpracy z Młodzieżowymi 

Ośrodkami Wychowawczymi 21-22.10.20 (Chełmżyca?) 

- Na zgromadzeniu wyborczym głosowanie, czy istnieje uzasadniona potrzeba organizowania takich warsztatów 

ogólnopolskich? 

5- Organizacja Regionalnych Warsztatów Niesienia Posiania AA do Zakładów Karnych i Aresztów Śledczych 
Przyszłoroczny. 
 
- Zespół organizacyjny przedstawił aktualny stan przygotowań do warsztatów. Termin 7 października, miejsce Bielsk 
Podlaski.  
 

6-Zlot Radości 2024 (zespół itd.) 

- Sprawozdanie z przygotowań i prac zespołu złożył Mariusz, przewodniczący zespół ds. organizacji Zlotu.  

7- Warsztaty Tradycji I-VI 19-21 kwietnia.  

- Zespół zawiąże się po najbliższym spotkaniu intergrupy organizującej warsztaty. 

8- PIK (zespół zadaniowy?) - ??? 

- dyskusja na temat zasadności dalszego funkcjonowania zespołu, na kolejnym zgromadzeniu.  

9- Regionalne Spotkanie Przyjaciół AA.  

- Kontynuowanie omówienia tematu na kolejnym zgromadzeniu w Ełku.  

10- Wolne wnioski 

Odczuwalna potrzeba zmiany formuły warsztatów koncepcji w Orzyszu. Takie głosy uczestników kilku ostatnich 

warsztatów w Orzyszu pojawiają się przy rozmowach na ten temat. Warsztaty przybrały formułę bardziej spikerską. 

Znaczne ograniczenie czasowe w planie na wymianę doświadczeń i dyskusję uczestników. Propozycja graniczenia 

się do omawiania zastosowania Koncepcji na poziomie Grupy, Intergrupy, Regionu. Powinniśmy w większym 

stopniu korzystać z wiedzy i doświadczeń przyjaciół z naszego regionu, i ich zapraszać do prowadzenia warsztatów 

koncepcji – sugerowali wypowiadający się.  

11- Zakończenie zgromadzenia. 

 

Sporządził sekretarz regionu 
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